
FAU - 
møte 

Dato:05.10.2023 

Møteleder: Katrine 

Referent:   Katrine 

Til stede:   Anna, Katrine, Ann Cecilie, Janicke, Liv 
Marlen, Bjarte, Linn 

Ikke til stede: Marianne, Sigurd, Kristin, Sigurd  

Saker 
 
Forrige referat 
 
Rektor har ordet 
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Stiftelsesdokument  
Brønnøysundregisteret 

 

Gjennomgått, ingen merknader. 
 
SFO: Ansatt en ny fagarbeider som er barne- og 
ungdomsarbeider.  
Skole: 5. trinn har hatt nasjonale prøver. Etter høstferien skal 3. 
trinn ha kartleggingsprøve i lesing og matematikk.  
 
Mellomtrinnet skal ha elevundersøkelse før jul og det skal 
gjennomføres foreldreundersøkelse. Rektor håper på god 
svarprosent. Det er viktig for skolen at mange svarer, slik at de 
vet hva de kan gjøre for å bli enda bedre.  
 
Det er gjennomført en runde med lærerne på lekser etter 
bestillingen fra skolesjofen. De skal ha enda en runde i høst. 
Elevrådet skal få gi innspill før jul, også tar vi temaet opp i FAU 
etter jul. Lekser engasjerer foreldrene. 
Beredskapsplanen til skolen skal oppdateres. Da vil det også bli 
laget en varslingsliste til FAU. 
 
Vi trenger “trafikkvakter”. Katrine snakker med Ingrid som 
jobber med trafikksikkerhet i kommunen, om de vil delta. 
Janicke snakker med Randi angående premiering. 

FAU tar kontakt med klassekontaktene for å høre om de kan 
organisere foreldrene. Katrine lager forslag til tekst som vi kan 
bruke.  

Fordeling klassetrinn de ukene kampanjen pågår: 
43 - Skolen, elevrådet.  
44 - 1. trinn 
45 - 2. trinn 
46 - 3. trinn 
47 - 4. trinn 
 
Janicke har hatt møte med rektorene, på Hommersåk skole har 
FAU ansvaret for trafikk. Vi ser på dette senere i høst, kanskje 
vi kan legge det inn i årshjulet.  
 
Katrine leter på disken. 
 

Liv Marlen sjekker pris, vi trenger 2 stykker. Helst en type som 
kan kobles til en tablet. 



 

Betalingsterminaler 
 

Økonomi 

 
Linn har purret 17. maiinntektene.  
  

Runden Linn: Utstyr til klassene. Hetland sport har ikke strikk og tau. 
Baller til alle mellom 12 og 14.000. Hun sjekker også 
klubben.no etter tips fra Bjarte. 
 
Liv Marlen: Ser om hun kan få tak i bingobrett.  
 
Linn: Vi bør ha flere kaker, gele osv. til bingokveldene. 
 
Liv Marlen tar dugnadsgruppen. 
 
Bjarte blir med på bingogruppen. 
 
Bjarte: Fått henvendelse om mangel på belysning på grusveien 
opp til skolen.  
 
Katrine: Vi har meldt dette inn før vi FAU. Ett tips er å bruke 
“Meld fra” som ligger på forsiden til sandnes.kommune.no Her 
kan man merke av området i kartet. JO flere som melder fra jo 
bedre. 
 
Elevrådet via Janicke: Pengene fra 17. mai overføres til 
elevrådet. Forslag at det gjøres rett etter 17. mai neste år. 
 
Neste møte blir 07.11.2023 klokken 20.00. 

 


